
 

 
 
 
SVET RAZVOJNE REGIJE 
JUGOVZHODNA SLOVENIJA 
 
 
 
 

ZAPISNIK  
 
 

13. redne seje Sveta razvojne regije Jugovzhodna Slovenija, 
ki je bila v sredo, 26.11.2008, ob 10.00 uri, v Hotelu Bela krajina, Cesta bratstva in 

enotnosti 28, Metlika 
 

 
Seje so se udeležili člani Sveta razvojne regije Jugovzhodna Slovenija (v nadaljevanju Svet 
regije): Janko Veber, župan Občine Kočevje; Andrej Fabjan, župan Občine Črnomelj; 
Valentin Južnič, župan Občine Kostel; Renata Brunskole, županja Občine Metlika; Zvonko 
Lah, župan Občine Mirna Peč; Jože Levstek, župan Občine Ribnica; Ivan Bukovec, župan 
Občine Semič; Darja But, pooblaščenka župana Občine Sodražica; Franc Hudoklin, župan 
Občine Šentjernej; Anton Zupet, župan Občine Škocjan; Rado Javornik, pooblaščenec župana 
Občine Trebnje; Franc Škufca, župan Občine Žužemberk, Darja Plantan, pooblaščenka 
župana Mestne občine Novo mesto; Mojca Pekolj, pooblaščenka župana Občine Mokronog-
Trebelno; mag. Bernardka Krnc, županja Občine Šmarješke Toplice; Rupert Gole, župan 
Občine Šentrupert in Alojz Knafelj, župan Občine Straža. 
 
Na seji ni bilo prisotnih članov Sveta regije: Franc Vovk, župan Občine Dolenjske Toplice, 
Janez Novak, župan Občine Loški Potok in  Antun Volf, župan Občine Osilnica.  
 
Seje Sveta regije se je udeležila tudi vabljena mag. Mojca Špec Potočar, direktorica 
Razvojnega centra Novo mesto d.o.o., Jožica Povše in Igor Vizjak (Razvojni center Novo 
mesto d.o.o.), dr. Marko Koščak, vodja operacije HTN, Boris Ahlin in Boštjan Goleš (IGEA 
d.o.o.), Izidor Jerala (Mestna Občina Novo mesto), Gregor Klemenčič (Komunala Novo 
mesto d.o.o.), Tone Hrovat (GRM Novo mesto), Matjaž Pavlin (Kompas Novo mesto d.o.o.), 
Irena Marn (Občina Ribnica) in mag. Darko Levičar (Občina Škocjan). 
 
Vsi navzoči so prisotnost potrdili z vpisom v listo prisotnosti. Pooblaščenci pa so izkazali 
zastopanje županov s predloženimi pooblastili. 
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Sejo je vodil predsednik Sveta regije g. Janko Veber, župan Občine Kočevje. Sprva je vse 
prisotne pozdravil ter zaprosil, da se vpišejo v listo prisotnih in pozval pooblaščence k predaji 
pooblastil za zastopanje.  
Besedo je uvodoma predal županji Občine Metlika, ga. Renati Brunskole, ki je bila 
gostiteljica sveta regije v Metliki. Pozdravila je vse navzoče, predstavila občino Metlika, 
njeno gospodarsko in turistično naravnanost in poudarila, da je svet regije ena izmed 
aktivnosti v sklopu občinskega praznika. V nadaljevanju je izpostavila prednosti, ki jih 
narekujejo aktivnosti na skupnih regionalnih projektih in tudi možnosti ter prednosti črpanja 
evropskih sredstev. 
Predsednik  Sveta regije g. Janko Veber je dal v razpravo predlog dnevnega reda, ki so ga vsi 
vabljeni prejeli z vabilom na sejo.  
 
Razprave na predlog dnevnega reda ni bilo, zato je Svet regije soglasno sprejel naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Zapisnik 12. redne seje z dne 12.09.2008  
2. Predstavitev skupnih regionalnih operacij in aktivnosti:  

a. Razvoj podjetništva na varovanih območjih JV Slovenije - Jožica Povše 
b. Lokalna akcijska skupina Dolenjska in Bela krajina - Jožica Povše 
c. Regijska mreža tematskih poti »HERITAGE TRAILS NET« - Alojzij Kastelic,  

dr. Marko Koščak, Boris Ahlin, Igor Vizjak 
d. Vzpostavitev katastrov GJI v JVSLO - mag. Mojca Špec Potočar, Izidor Jerala, 

Gregor Klemenčič, Boris Ahlin 
e. Regionalna destinacijska organizacija - mag. Mojca Špec Potočar 

3. Razno  
 

 
Ad. 1 

 
Zapisnik 12. redne seje z dne 12.09.2008 so člani prejeli že predhodno. 
 
Predsednik Sveta regije g. Janko Veber je odprl razpravo na zapisnik. Razprave ni bilo, zato 
je Svet regije soglasno sprejel 
 

Sklep št. 1/13 
 

Svet regije sprejme Zapisnik 12. redne seje z dne 12.9.2008. 
 

 
Ad. 2 

 
Predsednik je odprl 2. točko dnevnega reda in pozval direktorico Razvojnega centra Novo 
mesto d.o.o. mag. Mojco Špec Potočar, da predstavi skupne regionalne operacije in aktivnosti. 
Mag. Mojca Špec Potočar je v svojem imenu pozdravila vse navzoče in povedala, da so 
gradiva s predstavitvijo posameznih operacij in aktivnosti na projektih prejeli že z vabilom.  
 
Direktorica Razvojnega centra Novo mesto d.o.o. mag. Mojca Špec Potočar je povedala, da se 
operacije uspešno izvajajo, da se načrtovane aktivnosti tudi pravočasno realizirajo in da tečejo 
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izvajanja in črpanje sredstev ustrezno. Poudarila je, da so za regijo JV Slovenija skupni, 
regijski projekti izrednega pomena, saj evropska sredstva iz Regionalnega sklada pomenijo za 
regijo dodatne finančne spodbude in hkrati priložnost za razvoj in gospodarski preboj. Dejala 
je, da je izvajanje skupnih projektov težka naloga in da so uspehi na naših projektih izraz 
skladnega in odgovornega sodelovanja vseh dvajsetih občin na področju JV Slovenije in 
regionalnega razvoja. To je tudi prednost za našo regijo. Izpostavila je še misel, da so s temi 
projekti vzpostavljeni temelji za ozaveščanje prebivalstva o pomenu evropskih sredstev in 
okolja v katerem živijo ter tudi možnost udejanjanja volje, interesov ter možnosti iz okolja. 
Poudarila je še, da so vse v nadaljevanju predstavljene operacije delno financirane s strani 
Evropske unije, in sicer iz Evropskega sklada za regionalni razvoj, in da se operacije izvajajo 
v okviru operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007-
2013, razvojne prioritete »Razvoj regij«, prednostne usmeritve »Regionalni razvojni 
programi«. 
Nato je v grobem predstavila operacijo Razvoj podjetništva na varovanih območjih JV 
Slovenije, ki se je uspešno zaključila in bila sofinancirana 85% s strani evropskih in državnih 
sredstev. Hkrati je poudarila, da je to pričetek na aktivnostih izvajanja podeželskih projektov 
v okviru organiziranosti LAS Dolenjska in Bela krajina. V nadaljevanju je predsednik sveta 
regije dal besedo poročevalki in vodji operacije Razvoj podjetništva na varovanih območjih 
JV Slovenije ge. Jožici Povše. Le-ta je na kratko predstavila bistvene rezultate operacije in 
zametke za nova izvajanja v okviru operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobje 2007-2013; razvojne prioritete: »Razvoj regij«, prednostne usmeritve 
»Regionalni razvojni programi«. Povedala je, da je bila operacija uspešno in z realizacijo vseh 
kazalnikov zaključena 30. septembra 2008 in s strani notranjih kontrol SVLR tudi potrjena. 
Izvedena je bila študija izvedljivosti z izvedbenimi načrti, spletne strani, kontaktni TV oddaji, 
radijske oddaje in tiskani katalogi za potrebe čebelarstva in zidaniškega turizma. Z izvedbo 
operacije so nastali nastavki številnih novih projektov. Naloga Razvojnega centra pa bo, da v 
prihodnjih letih poišče sredstva za realizacijo teh zamisli. Ena izmed možnosti, ki se že 
ponujajo, so sredstva LEADER. 
Predsednik sveta se je poročevalki zahvalil in odprl razpravo. V razpravo se je vključila 
županja Občine Šmarješke Toplice in župan Občine Škocjan, in sicer oba v zvezi z izdelavo 
katalogov. Dejala sta, da le-ti ne odražajo prave slike tistih posameznikov na področju 
zidaniškega turizma, ki so že do sedaj uspešni, prodorni in prepoznavni v regiji. Zato sta 
pozvala izdelovalce, da naj jih dopolnijo. V razpravo se je vključil tudi župan Občine Semič v 
zvezi s katalogi za čebelarstvo in izpostavil sodelovanje med posameznimi čebelarskimi 
društvi ter izrazil pobudo, naj se katalogi tudi tu dopolnijo s seznami čebelarjev. Na razpravo 
in pobude se je odzval g. Tone Hrovat, kot predstavnik izdelovalca katalogov in pojasnil 
namen izdaje le-teh v okviru same operacije. Dejal je tudi, da bodo v nadaljevanju, ko se bo 
formiral konzorcij po posameznih vsebinskih sklopih, izdelal nov, širši in obsežnejši katalog. 
Trenutno pa so le-ti zametki za skupni pristop na trgu. Prisotni so se strinjali s pojasnilom. 
S tem se je razprava zaključila in predsednik sveta je pozval direktorico razvojnega centra, da 
poda uvodno besedo ob naslednji operaciji oz. izvajanju nalog v okviru Lokalne akcijske 
skupine LAS Dolenjska in Bela krajina. Direktorica je predstavila pomen organa upravljanja, 
ki je bila dana razvojnemu centru za izvajanje nalog črpanja sredstev LEADER. Poudarila je, 
da so bile aktivnosti v zvezi s formiranjem organov LAS ustrezne, da je skupščina sprejela in 
potrdila program LIN za 2008 ter da se bodo izvajali projekti, ki so za regijo pomembni z 
vidika podeželskih vsebin in razvoja podjetništva ter konkurenčnosti na tem področju. 
Povedala je, da je LAS DBK prejel odločbo organa upravljanja konec julija 2008 in da je 
organiziran in ekipiran ustrezno za  izvajanje zadanih nalog. 
V nadaljevanju je predala besedo ge. Jožici Povše, ki je projektni vodja oz. vodja programa 
LEADER. Ga. Povše je prisotnim predstavila osebno izkaznico LAS DBK za območje 14 
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občin v Dolenjski in Beli krajini za območje, kjer živi 83.362 prebivalcev na 1.659 km 
površine in s 47 člani skupščine LAS DBK. Izpostavila je pomen in vlogo ter značilnosti 
projektov sofinanciranih iz pristopa LEADER, kot so inovativnost, območni pristop, 
oblikovanje projektov od spodaj navzgor, partnerski pristop, celostni pristop, povezovanje v 
mrežo in sodelovanje med območji ter trajnost projekta.  Predstavila je še organe LAS DBK 
(organ upravljanja, organ odločanja, strokovni organ, nadzorni odbor, skupščina LAS, 
eksperti,…) in izbiro projektov za izvedbo. Predviden obseg sredstev za izvajanje projektov 
črpanja sredstev Leader leto 2008 je 516.000 EUR in za leto 2009 660.000 EUR. Za izvajanje 
sredstev se planira, da bo sredstva zagotavljal še civilni ter privatni sektor, in sicer iz lastnih 
finančnih virov ter del vložkov v naravi »in kind«. Nazorno je predstavila do sedaj izvedene 
naloge ter predstavila načrtovane aktivnosti do uspešne prijave LIN 2009. 
Predsednik sveta se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. K razpravi je pristopil župan 
Občine Semič in dal pobudo, da se aktivnosti za Belo krajino na črpanju sredstev LEADER 
sistematično zabeležijo, ovrednotijo in razdelijo med posamezne partnerje, to je med RIC 
Bela krajina in razvojnim centrom. Izpostavil je prednost, ki ga prinašajo sredstva MKGP in 
predlagal skupni sestanek.  
K razpravi se je prijavil še župan občina Ribnica, ki je povedal, da je predsednik skupščine 
LAS za Kočevsko-ribniško območje in da zato v nadaljevanju želi na kratko predstaviti tudi 
vlogo, delovanje in cilje njihove LAS skupine. Na kratko je nato predstavil cilje ter izpostavil 
možnosti sodelovanja obeh LAS-ov. Predlogu sta soglašali tako direktorica razvojnega centra 
kot tudi ga. Povše.   
  
Predsednik sveta se je po zaključeni razpravi zahvalil poročevalkama in pozval poročevalca 
oz. nosilca projekta regijske mreže tematskih poti »Heritage Trails Net« dr. Marka Koščaka, 
da v nadaljevanju poda informacije o poteku na operaciji. G. Koščak se je zahvalil za besedo 
in na kratko predstavil uvodne informacije o operaciji, ki obsega najmanj 4 aktivnosti, 
najmanj 800 km tematskih poti v katere je vključeno 19 občin JV Slovenije, z minimalno 30 
lokacij naravne in kulturne dediščine, z najmanj 50 ponudniki turističnih storitev z novimi 
turističnimi produkti in zagotovljeno celovito informacijsko podporo. Predstavil je cilje 
operacije, ki so: min. 3 študijske ture, izdelana promocijska gradiva, 3 novinarske konference, 
izvedena tematska konferenca pred zaključkom operacije ter tudi predlog trženja in 
vključevanja v ponudbo večjih turističnih ponudnikov in tudi izdelan plovni režim plovbe po 
rekah Krki in Kolpi. Predstavil je tudi dejansko realizacijo operacije, ki je bila daleč 
presežena glede na postavljene cilje. Ob zaključku predstavitve je poudaril, da je to produkt, 
ki ga regija potrebuje, saj gre za nov pomemben segment na področju turizma. Turisti sedaj 
povprašujejo po spletu in želijo doživeti aktivne počitnice. Z navedeno in predstavljeno 
operacijo je za regijo in občine narejen velik korak in rezultati so že vidni. Nato je predal 
besedo g. Boštjanu Goležu, ki je v nadaljevanju nazorno predstavil razvite informacijske 
rešitve na spletnem portalu z WEB GIS pregledovalnikom tematskih poti, z vmesniki za 
mobilnike in dlančnike ter je predstavil skrbniški sistem za vzdrževanje tematskih poti in s 
tem zagotavljanje trajnosti operacije. Nato je pozval g. Matjaža Pavlina, da predstavi 
dosedanje promocijske aktivnosti in naloge do zaključka operacije. G. Pavlin je vsem 
navzočim predstavil potek študijskih tur v okviru operacije, izobraževanja skrbnikov in 
vzpostavitev informacijskih točk z razvojem turističnih produktov, povezavo z različnimi 
spletnimi stranmi ter napovedal zaključno konferenco v marcu 2009. 
Po njegovem zaključku v zvezi s planiranimi aktivnostmi po zaključku operacije z namenom 
zagotavljati trajnost projekta, je predal besedo g. Igorju Vizjaku. G. Igor Vizjak iz Razvojnega 
centra Novo mesto d.o.o. je v nadaljevanju predstavil naloge upravljavca operacije, ki so: 
priprava in izvedba javnega naročila za izbiro izvajalca, izdelava terminskega načrta 
operacije, ureditev razmerij med nosilko in udeleženkami operacije, vzpostavitev in 
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vzdrževanje interaktivnih spletnih strani operacije ter informiranje javnosti o poteku izvedbe 
operacije. Hkrati je poudaril tudi potrebno redno poročanje nosilki, udeleženkam operacije, 
ter tudi na SVLR ter izvajanje koordinacije izvedbenih aktivnosti z nosilko in udeleženkami 
operacije ter urejanje in vodenje dokumentacije operacije. 
Ob zaključku je poudaril, da je za zagotavljanje trajnosti operacije potrebno redno 
nadgrajevati in vzdrževati info točke ter razvijati nove produkte s kapilarami v okviru lokalne 
ponudbe ob sodelovanju projektnega sveta občin. 
Predsednik sveta g. Janko Veber je poudaril, da so rezultati operacije vidni in je pohvalil 
rezultate ter izpostavil mnenje, da je potrebno zgraditi mrežo rednega vzdrževanja. K temu se 
je pridružil g. Ivan Bukovec, župan Občine Semič in izpostavil vprašanje o tem, kdo bo vodil 
ter nadzoroval kvaliteto in pravila operacije ter trženje in hkrati kdo bo vnašal podatke ter 
označbe na terenu. Na vprašanje je odgovoril g. Vizjak in pojasnil, da je to vse opredeljeno v 
naslednjih ciljih operacije ter da so bila izvršena izobraževanja, da lahko posamezna občina 
skrbi za pravilnost in ažurnost informacij. Hkrati je poudaril, da se bodo prevodi izvajali v 
okviru nadaljevanja operacije in bo k temu pripomogla prav gotovo tudi vzpostavitev 
regionalne destinacijske organizacije. 
Tudi županja občine Metlika je poudarila, da je potrebno čim več sodelovanja med občinami 
in TIC-i, tako da bo možno skupaj nadgrajevati in dosegati cilje turistične promocije regije 
doma in tudi v tujini.  
Predsednik sveta regije g. Janko Veber se je po zaključeni razpravi zahvalil poročevalcem in 
pozval direktorico Razvojnega centra, da poda nekaj okvirnih informacij v zvezi  z operacijo 
Vzpostavitev katastrov GJI v JV Sloveniji. Ga. Špec Potočarjeva je na kratko predstavila cilje 
operacije in prednosti za regijo, ki jih prinašajo aktivnosti na operaciji. Izpostavila je, da se s 
sistematičnim pristopom izgradnje katastra omogoča občinam boljšo, gospodarnejšo izrabo in 
posege v prostor ter tudi možnost celovitega vpogleda v prostorsko ureditev. Dejala je, da je 
projektna skupina izvedla do sedaj vse po planu načrtovane aktivnosti, o njih obvestila in 
seznanila direktorje komunal v regiji, župane občin partneric v operaciji ter tudi strokovne 
sodelavce iz občin, ki sodelujejo pri izvedbi. O poteku in ciljih operacije je bila seznanjena 
tudi širša javnost preko objav na spletnih straneh, lokalnih medijih in na novinarski 
konferenci ter tudi občinskih svetih občin preko zloženk. Nato je predala besedo g. Izidorju 
Jerali iz MO Novo mesto. G Jerala je kot vodja projekta izpostavil cilje operacije in predstavil 
izhodiščne razloge za izvedbo operacije. Dejal je, da evidentiranje, vzpostavitev in vodenje 
podatkov GJI omogoča dejanski prikaz zasedenosti in opremljenosti prostora z objekti javne 
infrastrukture. Vzpostavljena evidenca katastrov GJI je nujna podlaga vsem odločitvam 
vezanih na razvoj in upravljanje gospodarskih javnih služb kot tudi odločitvam na področju 
gradnje in načrtovanja prostora. Vpis v zbirni kataster GJI je zakonska obveza občinam, ki pa 
v vseh občinah ni izveden in tudi ne na enak način ter natančnostjo. Zato bo potrebno na 
območju vseh sodelujočih občin izvesti vse potrebne aktivnosti (zbiranje, urejanje, 
dopolnjevanje podatkov), da se bo zagotovilo popolno inicialno stanje podatkov o vodovodu, 
kanalizaciji in cestah za celotno regijo. Poudaril je, da bo z operacijo potrebno zagotoviti 
popoln prenos podatkov GJI v zbirni kataster GJI. Zahvalil se je vsem občinam partnericam 
za dosedanje sodelovanje in predal besedo g. Gregorju Klemenčiču, predstavniku Komunale 
Novo mesto in skrbniku katastra GJI v novomeški Komunali. G. Klemenčič je v nadaljevanju 
na kratko predstavil glavne prednosti  katastra in izpostavil praktične izkušnje dela oz. zajema 
podatkov na terenu ter potrebo po zagotovitvi enotnega protokola za partnerice in način 
vzdrževanja podatkov GJI na območju posamezne občine, ob katerem bo potrebno dogovoriti 
s posamezno občino in izvajalcem GJS o načinu posredovanja sprememb. Nato je predal 
besedo še g. Borisu Ahlinu iz podjetja IGEA d.o.o., ki pripravlja popis na terenu in zagotavlja 
ustrezno programsko oz. aplikativno opremo za skladen vnos podatkov v zbirni kataster GJI v 
JV Sloveniji. V nadaljevanju je pojasnil metodologijo izvedbe pridobitve in izboljšave 
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podatkov z vzpostavitvijo inicialnega stanja katastra ter metodologijo prenosa podatkov v 
zbirni kataster GJI. Podrobno je prikazal metodologijo vzpostavitve sistema rednega 
vzdrževanja podatkov ter terenskega dela pri snemanju podatkov. Na koncu je najavil, da 
bodo v kratkem organizirani obiski in srečanja po posameznih občinah partnericah z 
namenom, da skupno določijo postopke, roke za izvajanje nalog ter tudi da se dogovori o 
skrbniku za posamezno občino. Le tako bo v nadaljevanju snemanja podatkov na terenu 
možno zagotoviti ažurnost in trajnost podatkov. 
Predsednik sveta regije g. Janko Veber se je zahvalil poročevalcem in odprl razpravo. Na tem 
mestu  je župan občine Šentrupert g. Rupert Gole dejal, da ima izkušnje na področju zajema 
podatkov na terenu in da vidi v tej operaciji velik prispevek k ureditvi prostorskih posegov. 
Izpostavil je še vprašanje v zvezi z zajemom podatkov še neevidentiranih javnih virov vode in 
ostalih primerov vodnjakov, ipd.. G. Ahlin mu je pojasnil, da predvidevajo zajemati tudi  take 
podatke, ki jih bo potrebno ročno in naknadno evidentirati z vnosom v zbir. 
Po zaključeni razpravi se je predsednik sveta regije  zahvalil poročevalcem in prešel k 
naslednji predstavitvi operacije oz. vzpostavitvi regionalne destinacijske organizacije, ki jo je 
pripravila direktorica Razvojnega centra, kot nosilca aktivnosti na operaciji in pripravi na 
prijavo na razpis, v okviru Ministrstva za gospodarstvo oz. Direktorata za turizem. Ga. Špec 
Potočarjeva je predstavila model regionalne organiziranosti turizma za JV Slovenijo, katerega 
osnovni cilj je povečanje turističnega priliva gostov in denarja, prepoznavnost regije doma in 
v tujini. Dejala je, da se bo le tako vzdrževala in vzpostavljala nova kvaliteta, dodana vrednost 
s pomočjo vseh nosilcev turizma v JV Sloveniji, kot so: uspešna podjetja s hotelskimi in 
zdraviliškimi storitvami, zavodi, agencije, društva ter tudi individualni ponudniki. Poudarila 
je, da le skupni nastop v regiji nudi primerjalne prednosti v obsegu in kvaliteti ponudbe in se 
odraža v promociji, distribuciji ter razvoju operativnih nalog skladno z Razvojnim načrtom in 
usmeritvami slovenskega turizma 2007-2011. S posnetkom stanja obstoječe lokalne turistične 
ponudbe in infrastrukture bo možno izvesti s sporazumi, podpisi izjav ter dorečenimi 
dogovori v okviru ožje delovne skupine in s skrbno pripravo operativnega načrta ter 
izvedbenih nalog za kandidiranje na razpis. Ob zaključku je na kratko predstavila še 
regionalno destinacijsko organizacijo, ki je lahko katerakoli ustanova, združenje, zadruga, 
gospodarski subjekt, ki ga izberejo in potrdijo na Svetu regije.  Lahko je samo ena v regiji. Pri 
tem je priporočljivo upoštevati višino financiranja (javni zavodi 85%, gospodarska družba 
40%). RDO tako združuje TIC-e in turistična društva ter ima zelo podobne funkcije, le da se 
izvajajo na lokalnem nivoju oz.okolju. Dejala je, da ožja delovna skupina, ki jo sklicuje in 
vodi Razvojni center Novo mesto, intenzivno pripravlja prve izvedbene naloge ter pripravlja 
vsebine za kandidiranje na razpis. 
Predsednik sveta regije se je zahvalil poročevalki za predstavitev in pozval prisotne k 
razpravi. Tu je župan občine Šentrupert, g. Rupert Gole dejal, da je predstavljena oblika 
organiziranosti zelo potrebna in pomembna za regijo predvsem z vidika prepoznavnosti v 
tujini in pozval ostale župane, naj aktivno pristopijo k pripravam na razpis in posamezne 
projekte tako, da bodo zagotovili tudi proračunska sredstva za ta namen. Pojasnil je, da se 
aktivno vključuje v izvajanje nalog ožje delovne skupine in da ji je predstavil aktivnosti oz. 
prenesel vzorec dobrih praks iz tujine in sosednje regije. Za slednjo je bil izvajalec za celostno 
podobo in predlaga, da tudi JV Slovenija načrtno pristopi k sprejemu le-te. Predlagal je, da se 
v okviru RDO določi ime s sloganom regije, prepoznavno, enkratno in zveneče tako, da bodo 
posamezne subregije v tem imele skupno izhodišče in še vedno obdržale svojo identiteto in 
opozarjale na svoje naravne danosti. Vsi prisotni so se strinjali z njegovim predlogom. 
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Po zaključeni razpravi o skupnih regionalnih operacijah in aktivnostih je Svet regije soglasno 
sprejel naslednji 
 

Sklep št. 2/13 
 
 
Svet regije se je seznanil s skupnimi regionalnimi operacijami in aktivnostmi, in sicer:  
 

4. Razvoj podjetništva na varovanih območjih JV Slovenije - Jožica Povše 
5. Lokalna akcijska skupina Dolenjska in Bela krajina - Jožica Povše 
6. Regijska mreža tematskih poti »HERITAGE TRAILS NET« - Alojzij Kastelic, 

dr. Marko Koščak, Boris Ahlin, Igor Vizjak 
7. Vzpostavitev katastrov GJI v JVSLO - mag. Mojca Špec Potočar, Izidor Jerala, 

Gregor Klemenčič, Boris Ahlin 
8. Regionalna destinacijska organizacija - mag. Mojca Špec Potočar. 

 
 

Ad. 3 
 
 
 
S tem je bil dnevni red 13. redne seje izčrpan. Seja je bila končana ob 13:18 uri. 
 
Novo mesto, 30.12.2008 
 
Zapisala: 
mag. Mojca Špec Potočar 
 

Predsednik Sveta regije: 
Janko Veber, župan Občine Kočevje 

 
Poslano: 

- članom Sveta regije 
- ostalim prisotnim na seji  
- SVLR   
- Arhiv, tu 


